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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op donderdag 10 april 2025 
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter  
de heer J. (Jan) van Rijn, lid en plv. voorzitter  

           mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
mevrouw E.W.A. (Elsbeth) Koek, lid  
de heer R.J. (Robert) ’t Jong, secretaris 

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 
mevrouw R.G.E. (Reny) Wietsma-Biesbroek (portefeuillehouder Wmo 
Teylingen) 

AFWEZIG 
   
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
Voorzitter heet iedereen van harte welkom. 
Secretaris meldt dat HECHT de ISD een brief heeft gestuurd, waarin ze het contract voor de medische 
keuringen per 2026 opzeggen. Dat is vrij laat en betekent dat de ISD een aanbesteding voor 
medische keuringen moet doen. Bij de financiële stukken (agendapunt 5 tot en met agendapunt 7) 
sluit de heer Van der Zwan, controller van de ISD, aan.     
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.         

 
2. Verslag dagelijks bestuur van 5 maart 2025 

 
Tekstueel 
Het dagelijks bestuur heeft het verslag ongewijzigd vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
Geen opmerkingen. 
 
3. Lijst van toezeggingen 
Het dagelijks bestuur heeft de lijst van toezeggingen besproken en een aantal acties kan van de lijst 
af. Dat betreft de toezeggingen 2025-01 (jongeren met schulden), 2025-05 (notitie stoppen en 
afspraken pilot dagbesteding), 2025-06 (navraag accountant combi BW en PW) en 2025-07 
(achtergrond rapport IC).    
  

4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2023 en 2024 
 

4.a Ingekomen en uitgaande stukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht. 
 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht. Er staan geen acties open.  
 
5. Jaarstukken 2024 inclusief infographics, toelichting jaarverslag IC 2024 en toelichting  

HbH light 2024 
Bij dit agendapunt was de controller van de ISD aanwezig en die heeft een korte toelichting gegeven.  
Het dagelijks bestuur heeft de Jaarstukken 2024 besproken. Totaal blijven we binnen de  
Begroting 2024. Bij de post Zorg en de Overhead blijven we binnen het budget. Bij de Participatiewet 
zijn de uitgaven hoger en dat is in 2024 al aangekondigd, omdat de uitkeringen fors zijn gestegen en 
dat met de begroting daar geen rekening mee is gehouden. Het definitieve BUIG-budget 2024 is ook 
aanzienlijk hoger en is meer dan de ISD heeft uitgegeven. De effecten van HbH light zijn zichtbaar bij 
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de uitgaven Zorg en in een aparte bijlage nog nader toegelicht. 
Op advies van de accountant volgt bij de toelichting bij Leefgeld Oekraïners en Maatschappelijke zorg 
nog een kleine aanvulling. Deze regelingen zijn in mandaat/opdracht aan de ISD gegeven en vallen 
daardoor buiten de rechtmatigheidscontrole van de ISD.    
Met een paar kleine tekstuele aanpassingen (Mevrouw Wietsma als AB-lid toegevoegd en burger 
vervangen door inwoner) heeft het dagelijks bestuur de Jaarstukken 2024 vastgesteld. 
De ISD stuurt de aangepaste versie per e-mail nog naar het dagelijkse bestuur toe.       
Gemeenten krijgen voor de Zorg niet geoormerkt geld en dat is voor de ISD lastig. De ISD heeft van 
een externe een overzicht ontvangen, waaruit blijkt dat gemeenten voor de Zorgtaken die de ISD 
uitvoert mogelijk wel voldoende budget ontvangen. Afgesproken is dat de controller die ontvangen 
informatie en waarop die bedragen zijn gebaseerd naar het dagelijks bestuur stuurt.  
(noot notulist: 10 april 2025 per e-mail verstuurd).  De Jaarstukken 2024 gaan ter informatie naar de raden toe.     

 

6. Begrotingswijziging 2025-I 
De controller heeft een korte toelichting gegeven. Net als in 2024 en om dezelfde redenen zijn de 
uitgaven voor de Participatie in de begroting 2025 lager begroot. Het voorlopig BUIG-budget 2025 is 
hoger dan de verwachte uitgaven. Het dagelijks bestuur vindt het belangrijk dat de stijging van de 
uitgaven Participatiewet tijdens sessies met de raden goed kan worden uitgelegd. 
Het dagelijks bestuur heeft de Begrotingswijziging 2025-I ongewijzigd vastgesteld. Deze gaat voor 
gevoelens naar de raden toe.            
 
7. Begroting 2026 inclusief infographics 
De controller heeft een korte toelichting gegeven op de voorliggende Begroting 2026. Door de 
aanbesteding en het nieuwe hoge tarief zijn de begrote Zorgkosten fors gestegen. HbH is straks 
gebaseerd op urenindicatie (pxq). Het is niet mogelijk om de prijs aan te passen, maar wel de 
frequentie, waarbij wel het normenkader 2019 (versie 2022) in acht moet worden genomen. Het 
dagelijks bestuur heeft de begroting 2026 besproken. Op verzoek van de bestuurder van Hillegom 
past de ISD de bedragen Wmo HbH (bedrag volgt later) en Wmo dagbesteding Hillegom 2026 met 
een bedrag van € 90.000 (vanwege algemene dagbesteding) aan. Op verzoek van de bestuurder van 
Teylingen past de ISD het bedrag voor Wmo HbH Teylingen met € 50.000 aan. Secretaris geeft aan 
dat hij de voorliggende begroting best spannend vindt, omdat diverse bezuinigingen al zijn 
doorgevoerd in de begroting. De praktijk moet straks uitwijzen of dit realistisch is. De begroting nog 
verder naar beneden bijstellen heeft niet zijn voorkeur. Voorkeur van de meeste bestuurders gaat uit 
naar een strakke begroting, waarbij ze liever achteraf extra geld moeten bijplussen dan nu extra 
budget vragen. Op verzoek van bestuurders maakt de ISD een overzicht met daarin de begrotingen 
en realisaties van de afgelopen vier jaar. Het is straks aan de bestuurders/gemeenten of ze daarmee 
iets willen doen met de gevoelens over de begroting 2026. De aanpassing van Wmo HbH Hillegom 
betekent dat de Uitvoeringsregels maatschappelijke ondersteuning 2025 daarop aangepast moeten 
worden. 
Besloten is om extra (bel)controles op de HbH in te zetten. Dat betekent dat vaker bij inwoners 
nagevraagd wordt of ze daadwerkelijk de toegezegde uren HbH hebben ontvangen. Bij HbH in uren is 
de controle ook makkelijker te doen dan bij HbH ‘schoon en leefbaar’. In de brief naar inwoners geeft 
de ISD aan dat controles kunnen plaatsvinden. Afgesproken is om op de infographics de tabel 
realisatie 2024 te vervangen door tabel begroting 2024.  
Vanuit het dagelijks bestuur komt de opmerking om de twee besparingslijnen (Zorguitgaven 
beheersbaar houden en opdracht 6% FKGR) uit elkaar te houden. Controller checkt bij de financieel 
medewerker van Lisse wat Lisse aan bezuinigingen al heeft ingeboekt.   
De vraag is gesteld of een hogere bijstandsuitkering ook effect heeft op het spaargeld dat inwoners 
mogen hebben. In het algemeen stijgen dan ook de bedragen van de toegestane vermogensgrenzen. 
Gewenste aanpassingen van de bijzondere bijstand is een andere dicussie die later een keer aan bod 
komt. Met de afgesproken aanpassingen gaat het dagelijks bestuur akkoord met de Begroting 2026. 
Deze gaat voor gevoelens naar de raden toe. In de aanbiedingsbrief die de ISD naar de raden stuurt 
maakt de ISD een opmerking over mogelijke bezuinigingen (bv minimaregelingen die een politieke 
keuze zijn) en strengere controle HbH. In de brief van Lisse komt een opmerking dat meer algemene 
voorzieningen kunnen leiden tot lagere uitgaven. En in de brief van Hillegom wijkt de tekst over HbH 
af, omdat in Hillegom al sprake is van urenindicatie.  
De ISD stuurt maandag 14 april 2025 de aanbiedingsbrief met de aangepaste Jaarstukken 2024 en 
Begroting 2026 naar het dagelijks bestuur toe en na akoord naar de raden toe.       
 
8. Evaluatie loonkostensubsidie inclusief Uitvoeringsregels Loonkostensubsidie PW 2025 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van de evaluatie en heeft daar geen opmerkingen over. 
De uitgaven en aantallen loonkostensubsidie zijn de afgelopen jaren fors gestegen en dat betekent 
dat de Loonkostensubsidie een succes is. Uit een eerder onderzoek blijkt dat de productiviteit 



 3 

regelmatig beter wordt en er ook sprake is van vaste dienstverbanden.   
Het dagelijks bestuur is benieuwd of de voorgestelde aanpassing van de uitvoeringsregels 
is afgestemd met andere regio’s en Provalu. Secretaris vraagt dat na en zorgt dat dit alsnog gedaan 
wordt. De uitvoeringsregels Loonkostensubsidie komen terug op de agenda van het dagelijks bestuur 
van 22 mei 2025.  
    
9. Ontwikkelingen Cliëntenraad 
Het dagelijks bestuur heeft de brief van de Cliëntenraad besproken en secretaris heeft een korte 
toelichting gegeven. In het kader van hoor en wederhoor vindt met het betrokken lid een gesprek 
plaats met voorzitter en plv.voorzitter van het dagelijks bestuur.    
 
10. Opdracht ISD voor uitvoering Maatschappelijke Zorg 
De opdracht is in het college van Noordwijk besproken en vastgesteld. In de colleges van HLT is de 
opdracht nog niet besproken en van de agenda gehaald. Reden hiervan is dat ze eerst het advies van 
de accountant van de ISD en een korte notitie van de ISD willen hebben en dat ze op basis van de 
complete set (opdracht ISD voor uitvoering MZ, reactie accountant ISD en mogelijke oplossing) een 
besluit nemen. Het dagelijks bestuur heeft uitgebreid over de opdracht Maatschappelijke zorg en het 
proces gesproken en vindt het belangrijk dat ambtelijk HLTN en de ISD er samen goed uitkomen. 
Bestuurders en secetaris hebben ieder vanuit hun eigen verantwoordelijkheid en ervaringen hun 
mening gegeven. Secretaris geeft aan dat er nu een goede oplossing is, waarbij de accountant achter 
staat en het geen probleem met de rechtmatigheid oplevert. Daarnaast is over de Maatschappelijke 
opvang en het probleem van geen /weining opvangplaatsen gesproken. Als het echt niet anders kan, 
dan kan tijdelijk een hotel geregeld worden. Afspraak is wel dat het geen hotels in het centrum van het 
dorp zijn. 
Het dagelijks bestuur heeft nu geen besluit over de opdracht genomen. Afgsproken is dat het advies 
van de accountant inclusief de bevindingen van de ISD naar ambtelijk HLTN worden gestuurd. (noot 

notulist: 15 april 2025 verstuurd) Streven is bespreken in de colleges van HLT op 22 april 2025. Daarna kan 
de opdracht inclusief het voorstel voor de oplossing PW in combinatie met BW naar het dagelijks 
bestuur toe. (noot notulist: op 2 juni 2025 vindt eerst het ambteijk overleg plaats over de stukken).                     
 
11. Evaluatie verkorte route dagbesteding  
Vanwege de tijd verplaatst naar het dagelijks bestuur van 22 mei 2025. 
 
12. Jongeren en schulden 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van de notitie. De vraag is gesteld of er aan de 
inkomenskant nog mogelijkheden zijn voor deze jongeren? Secretaris komt voor het  
dagelijks bestuur van 22 mei 2025 met informatie over het Bouwfonds en dan komt deze notitie ook 
terug op de agenda.   
 
13. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 
                  
    
Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 22 mei 2025 
 
 
De voorzitter,       De secretaris, 
D.T.C. Salman                                                               R.J. ’t Jong 
 
 
   
 
 


